



**SEMNE  
SIGNS  
SIGNES,  
TEXTE  
TEXTS  
TEXTES,  
IMAGINI  
IMAGES  
IMAGES**

C

RO

E

CENTRUL DE EXCELENȚĂ ÎN STUDIUL IMAGINII | UNIVERSITATEA DIN BUCUREȘTI

## **VOLUM OMAGIAL PENTRU SORIN ALEXANDRESCU, LA 80 DE ANI**

APEL PENTRU ARTICOLE ȘTIINȚIFICE

COMITETUL EDITORIAL AL VOLUMULUI SEMNE, TEXTE, IMAGINI, DEDICAT PROFESORULUI SORIN ALEXANDRESCU, LANSEAZĂ APELUL PENTRU ARTICOLE ȘTIINȚIFICE, CARE SĂ SE ÎNSCRIE ÎN DOMENIILE STUDII LITERARE, STUDII CULTURALE ROMÂNEȘTI, SEMIOTICĂ, MODERNITATE ȘI POSTMODERNITATE, NARATOLOGIE, STUDII VIZUALE ÎN DOMENIILE PICTURĂ, SCULPTURĂ, FOTOGRAFIE, FILM ȘI TEATRU.

Un interes special va fi acordat articolelor care explorează teme abordate în lucrările lui Sorin Alexandrescu sau care contextualizează în plan internațional opera acestuia. Abordările interdisciplinare care integrează istoria politică, istoria culturală, studiile vizuale și studiile literare sunt binevenite.

Propunerea de articol (titlul articolului și un rezumat de 200-250 de cuvinte), însoțită de o notă bio-bibliografică a autorului (100-150 de cuvinte), se va trimite la adresa **[volum.salexandrescu@gmail.com](mailto:volum.salexandrescu@gmail.com)** până cel târziu la data de **15 iunie 2017**.

Autorii vor primi confirmarea de acceptare a propunerii de articol pe **30 iunie 2017**.

Articolele (5000-6000 de cuvinte) pot fi redactate în română, engleză sau franceză. Numărul ilustrațiilor va fi stabilit ulterior. Data-limită pentru transmiterea articolelor:

**15 octombrie 2017.**

Lucrările profesorului Alexandrescu sunt disponibile online la adresa: **[www.sorinalexandrescu.com](http://www.sorinalexandrescu.com)**.

**Comitetul editorial:** Ileana Marin, Laura Marin, Raluca Bibiri și Laura Mesina.

SEMNE, TEXTE, IMAGINI

S



I

CENTER OF EXCELLENCE IN IMAGE STUDIES | UNIVERSITY OF BUCHAREST

## SORIN ALEXANDRESCU FESTSCHRIFT - 80

CALL FOR ARTICLES

THE EDITORS OF THE VOLUME SIGNS, TEXTS, IMAGES, DEDICATED TO PROFESSOR SORIN ALEXANDRESCU'S WORK, ARE SEEKING ARTICLES IN LITERARY STUDIES, ROMANIAN CULTURAL STUDIES, SEMIOTICS, MODERNITY AND POSTMODERNITY, NARRATOLOGY, VISUAL STUDIES WITH A FOCUS ON PAINTING, PHOTOGRAPHY, FILM, AND THEATRE.

Of special interest are contributions on topics that Sorin Alexandrescu has explored in his books and articles, as well as contributions that put into an international context his work. Interdisciplinary approaches that integrate political history, cultural history, visual and literary studies are welcome.

If you would like to have an article considered for the volume, please submit the title, abstract (250 words), and a brief biographical description (150 words), including affiliation and your most relevant publications in your field.

Submissions should be sent via email to [volum.salexandrescu@gmail.com](mailto:volum.salexandrescu@gmail.com) by **June 15, 2017**.

Editors will confirm the acceptance of your proposal by **June 30, 2017**.

Articles of 5000-6000 words may be in Romanian, English, and French. The number of illustrations will be determined later. The deadline for the article submission is **October 15, 2017**.

Professor Alexandrescu's works are available online at [www.sorinalexandrescu.com](http://www.sorinalexandrescu.com).

**Editors:** Ileana Marin, Laura Marin, Raluca Bibiri, and Laura Mesina.



CENTRE D'EXCELLENCE DANS L'ETUDE DE L'IMAGE | UNIVERSITÉ DE BUCAREST

## VOLUME-HOMMAGE POUR LES 80 ANS DE SORIN ALEXANDRESCU

APPEL À ARTICLES

LE COMITÉ DE DIRECTION DU VOLUME SIGNES, TEXTES, IMAGES, CONSACRÉ À L'ŒUVRE DU PROFESSEUR SORIN ALEXANDRESCU, SOUHAITE LANCER UN APPEL À ARTICLES S'INSCRIVANT DANS LES DOMAINES SUIVANTS : ÉTUDES LITTÉRAIRES, ÉTUDES CULTURELLES ROUMAINES, SÉMIOTIQUE, MODERNITÉ ET POSTMODERNITÉ, NARRATOLOGIE, ÉTUDES VISUELLES DANS LES DOMAINES DES ARTS PLASTIQUES, DE LA PHOTOGRAPHIE, DU FILM ET DU THÉÂTRE.

Un intérêt particulier sera accordé aux articles explorant des sujets dont Sorin Alexandrescu fut préoccupé le long de son œuvre, ou cherchant à situer celle-ci dans un contexte international. Les approches interdisciplinaires, intégrant histoire politique et culturelle, études visuelles et littéraires seront appréciées.

Vous êtes invités à soumettre une proposition d'article incluant le titre et le résumé (max. 250 mots), ainsi qu'une brève notice biobibliographique (max. 150 mots), tout en précisant votre affiliation et une liste des publications les plus importantes. Veuillez envoyer vos propositions d'articles, à l'attention du comité de direction, à l'adresse [volum.salexandrescu@gmail.com](mailto:volum.salexandrescu@gmail.com)

avant le **15 juin 2017**.

Les propositions retenues seront annoncées aux contributeurs le **30 juin 2017**.

Les articles (5000-6000 mots) pourront être rédigés en roumain, anglais ou français. Le nombre d'illustrations accompagnant les articles sera indiqué par la suite. Date-limite pour soumettre les articles: **15 octobre 2017**.

Les travaux du professeur Alexandrescu sont disponibles en ligne à l'adresse: [www.sorinalexandrescu.com](http://www.sorinalexandrescu.com).

**Comité de direction:** Ileana Marin, Laura Marin, Raluca Bibiri et Laura Mesina.

